



Expo Sdn. Bhd. (619373-P)  
Subsidiary of Elite Entertainment Sdn. Bhd.

**General Notification: 17 March 2020**

**ELITE EXPO SDN BHD ADVISORY TO STAKEHOLDERS IN RESPONSE TO  
COVID-19**

**Malaysia Government Announcement On Movement Control Order from 18 March –  
14 April 2020**

Malaysia Government decided to enforce the Restricted Movement Order from March 18-April 14, 2020 throughout country to address the Covid-19 outbreak. This control order is made under the Prevention and Control of Infectious Diseases Act 1988 and the Police Act 1967. (Official sources: <https://www.pmo.gov.my/2020/03/perutusan-khas-yab-perdana-menteri-mengenai-covid-19-16-mac-2020/>)

As part of our responsibility and in line with Government's decree, the company will be closed effectively from March 18- April 14, 2020. **NEVERTHELESS**, our team will not cease to serve / communicate with you, we are continuing to work from home in order to remain committed to serve/communicate with all stakeholders during the period.

As professional exhibition organizer, Elite Expo Sdn. Bhd. will continue offers one-stop sourcing platform for creating business opportunities and fostering solid networks among local and international industry player. In addition, we will continue monitor the situation closely and rest assured we shall update our plans and communications with stakeholders.

We are also advising stakeholders to be vigilant in observing any directives from Malaysia Government's website to stay updated and abreast of the news through official sources.

---

For further inquiries kindly contact the Organizer at:

PR & Communications Department

Telephone: 6019 8546374

Email: [pr@elite.com.my](mailto:pr@elite.com.my)

Website: [www.mijf.com.my](http://www.mijf.com.my)



文告: 2020 年 3 月 17 日

## **辉煌展览有限公司针对新型冠状病毒(COVID 2019)疫情给予相关单位的建议公告**

为因应 2020 年 3 月 18 日至 4 月 14 日全国行动管制令  
辉煌展览有限公司启动居家办公模式

为了有效遏止新冠肺炎病毒 COVID-19 扩散，政府已于日前宣布，从 2020 年 3 月 18 日至 4 月 14 日，落实全国行动管制令。该命令援引 1988 年《预防和控制传染病法》和 1967 年《警察法令》。(官方来源: <https://www.pmo.gov.my/2020/03/perutusan-kehadapan-yab-perdana-menteri-mengenai-covid-19-16-mac-2020/>)

为了履行公民责任及配合政府颁布的行动管制法令，辉煌展览有限公司将于 3 月 18 日至 4 月 14 日期间暂时关闭。公司全体职员将于上述期间，全面启动居家办公模式，以尽最大努力确保在这段期间继续为所有相关合作单位提供有效的沟通和服务。

作为专业展览主办单位，辉煌展览有限公司将继续提供一站式无国界商业采购平台，并让本地和国际相关业内买家之间建立牢固的网络人脉。此外，我们也会继续密切监视相关情况并跟所有相关合作单位更新有关展会的最新详情。

我们也建议所有相关合作单位者提高警惕，遵守马来西亚政府网站上的任何指示，通过官方消息来源及时了解疫情最新消息。

---

欲知更多详情，请联系主办单位公关部:

电话: 6019 8546374

电邮: [pr@elite.com.my](mailto:pr@elite.com.my)

官网: [www.mijf.com.my](http://www.mijf.com.my)